

TABLE OF CONTENTS

目 录

Relation of Obesity and Chronic Inflammation, Insulin Resistance

(肥胖与慢性炎症、胰岛素抵抗的相关性)

F. J. WANG, X. H. MA, T. ZHAO, J. WANG, J. X. CAI, Q. Q. DAI.....167

Studies of Inulin on Intestinal Health

(菊粉改善肠道健康作用研究)

H. W. HAO, R. MA, W. H. YU, X. Y. YANG, H. ZHU.....175

Relation of Obesity and Hyperuricemia, Hyperlipidemia

(肥胖与高尿酸血症、高脂血症的相关性)

F. J. WANG, X. H. MA, T. ZHAO, J. WANG, J. X. CAI, Q. Q. DAI.....180

The Building Study of Green Food Marketing Channel of Western Region

(西部地区绿色食品营销渠道建设研究)

Z. G. LI, Z. Q. CHEN.....187

Analysis on Basic Physicochemical Properties and Antioxidant Activities of the Starch from Acorn

(橡子淀粉基本理化特性及其抗氧化作用分析)

X. X. CHEN, X. J. LI, X. Q. SHI, L. Q. LI.....195

Experimental Study and Theoretical Prediction of the Shelf-Life of DHA Solid Milk Powder

(DHA 固态调制乳粉保质期实验研究及理论预测)

C. R. CHEN, W. H. YU, X. WANG, H. ZHU.....208

Study on Enzymatic Hydrolysis and Separation and Preparation of Pea Protein O²⁻ Scavenging Peptide

(豌豆蛋白 O²⁻清除肽酶解优化及分离制备工艺研究)

S. C. ZHANG, J. J. YANG, H. LI, C. X. FENG, Q. WANG, Q. C. ZHOU.....213

Grosvenori Powder Distribution Scheme in the Application of the Low Sugar and Low Quantity of Heat of Yogurt

(罗汉果粉复配方案在低糖低热量酸奶中的应用)

C. R. CHEN, W. H. YU, L. H. LI, H. ZHU.....221